

Bestyrelsesmøde i Tunø festival

Tid: Tirsdag d. 21. marts 2017 kl. 1830

Hvor: Folkestedet, Carl Blochs Gade, Århus – lokale 0.5

Til stede: Peter, Helle, Jannie, Hans, Pia, Jacob, Anita, Bent, Rikke

Fraværende: Ingen

Økonomi

Billetsalget har nu rundet 300 solgte billetter. Det kører fint og også udsending af færgekoder til medarbejdere forløber fint på nuværende tidspunkt.

Orientering vedr. presse henvendelse – Horsens Folkeblad og DR P4 Østjylland

Peter er blevet ringet op af Horsens Folkeblad, hvor journalisten starter med at sige vi ikke fik underskudsgarantien der var søgt om fra Odder Kommune. Det var før vi har fået orienteringen fra Kommunen selv, og Peter må derfor svare efter bedste evne på spørgsmålene. Derefter ringede P4 med et par spørgsmål. Kommunen har forklaret at de ikke mente det var offentligt endnu, og ville afvente at det endelige referat fra beslutningen var på plads. Til gengæld har vi fået arrangeret et møde d. 20. marts hvor Peter og Helle snakkede med kommunen om der kunne laves en anden aftale i stedet for underskudsgarantien. Det var et positivt møde, og der var forskellige muligheder i spil, men der er ikke truffet nogen endelig beslutning endnu.

Forklaring vedr. Tunø repræsentanter

Bestyrelsen i beboerforeningen har lavet et forslag til en vedtægtsændring om at det fremover er A medlemmer der kan stille op som Tunø repræsentanter. B medlemmer kan vælges, hvis ikke der er nogen A medlemmer, der stiller op. Bent forklarer at det forslag der er stillet, alene er en præcision af de regler man i forvejen har fulgt i praksis i mange år. Men at sidste års valg viste et behov for at få præciseret og ned på skrift, så man undgår tvivlsspørgsmål fremadrettet. Formålet med forslaget er dermed ikke at lave noget om, men alene at præcisere eksisterende praksis.

Job banken

Vi mangler rigtig mange medarbejdere, og også stadig flere formænd. Vi har jobbanken, der fungerer fint til at lukke huller, men den er ikke nok, når vi mangler så mange medarbejdere. Gode opslag på Facebook der kan deles, virker tit bedre. Anita spørger PR udvalget om de kan hjælpe med noget grafik, der kan deles på Facebook med henblik på at få flere medarbejdere.

Det er meget vigtigt at formænd svarer på de henvendelser der sendes til deres Tunø mail, da det er den man kan se på vores hjemmeside. Vi har hørt om flere tilfælde hvor folk har forsøgt at henvende sig til en formand på mail for at melde sig som medarbejder, men aldrig får et svar. Derudover er det formændenes ansvar at hjælpe med at holde jobbanken opdateret og melde ind til Anita, hvis der skal et opslag op, eller et skal fjernes.

Camping

Rikke har fået et tilbud på små hytter man kan overnatte i. De kan sælges til 3.000 kr. og vi kan nøjes med at bestille det antal vi har solgt. På den ene side vil vi gerne af med de telte vi har købt først, men da der

ikke er en økonomisk risiko ved det, og vi måske kan sælge ekstra billetter ved det, er det besluttet at Rikke gerne må arbejde videre med tilbuddet.

På formandsposten har Anita været i kontakt med Tina Lykke og Rasmus, der begge var medarbejdere på holdet sidste år. De har accepteret at overtage formandsposten sammen, eventuelt opdelt i et opsætning/opmålings udvalg og campingudvalg. Den nærmere arbejdsdeling afklares fremadrettet.

Øl kontrakten

Kontrakten er på plads og er underskrevet af Helle og Peter.

Merchandise har bedt om en status omkring t-shirts, som der var snak om at Tuborg kunne levere. Rikke og Helle tager det med på næste møde med Tuborg 31. marts.

Royal havde to flag på toppen af det store telt. Har Tuborg nogen tilsvarende flag, vi kan sætte op? Det tages også med til næste møde med Tuborg.

Mad leverance

Det er blevet undersøgt hvilke muligheder vi har med Hørkram, men de er sprunget fra da de har snakket med Færgen, og har svaret os at de ikke har nogen biler der kan være ombord. Peter fra Skolemad har oplyst at Inco heller ikke har den størrelse biler vi skal bruge. Et forslag kan være at snakke med Købmanden fra Tunø, da han tidligere har oplyst at han ved hvor man kan skaffe dem. Jacob undersøger om man kan få en kølecontainer i Johannes Sørensen & Sønner. Jannie arbejder videre med problemstillingen.

Janne vil gerne flytte brunch over i Tumaen, da det er et mere hyggeligt sted. Bestyrelsen har tidligere afvist det forslag, med begrundelsen at det vil gøre det store telt alt for tomt, og vi skal holde folk i teltet når musikken starter kl. 11. Det bliver igen besluttet at Brunch skal afholdes i det store telt. Rikke foreslår at man til gengæld gør lidt mere ud af at gøre det hyggeligt i det store telt, og eventuelt snakker med Barudvalget om det, da de allerede har planer for området omkring kaffebaren.

Medarbejdere

På sidste formandsmøde blev der forespurgt til, om vi skal skære ned på muligheder for mad til vore medarbejdere eller eventuelt lave betaling for noget af det. Herunder blev der spurgt om kontingentet skal sættes op. Den diskussion udskydes til efteråret, da det kræver en beslutning på generalforsamlingen.

Der er ikke stemning for at det skal koste noget for medarbejderne at spise. Det opleves at det er et problem med skolemad at der er alt for mange tilmeldt og for mange der ikke dukker op, og det er der man kan starte med at sætte ind. Og stramme op på at sambo skal betale, hvis de vil have skolemad.

Nyt fra udvalgene.

Sponsorudvalget har mulighed for at sætte bannere op ved rundkørslen ved Stark i Odder. Bestyrelsen har ingen krav til hvordan de skal se ud.

Støtteforeningen – Aftalen er at Støtteforeningens medlemmer kan få armbånd på for 2x4 timer eller en vagt og arbejde til medarbejderfesten. De får adgang til personaleområdet, men skal ikke have adgang til P-mad. Når de får armbånd på skal felterne krydses af med det samme. Der snakkes om, om denne adgang skal begrænses til et vidst antal personer, eller personer med en minimum alder. Der træffes ikke beslutning nu, men det evalueres igen på et senere tidspunkt.

Depotet – er klar med alt, og på vej med et system til styring af lageret.

Vagt – Der har været et godt møde, hvor Tom var meget lydhør. Det er aftalt at hvis Tom tager tidligt hjem, skal der være udpeget en der kan tage over for ham resten af søndagen. Tom tager selv fat i Bjarne omkring hvordan de ordner det om søndagen, hvis der skal vagter med på hver afgang.

Vagterne og andre skal ikke tage vores borde/bænkesæt op til deres campingplads, de skal bruges nede på pladsen, hvor vores folk skal sidde.

Festival Danmark – Rikke går snart i gang med tilmeldingen til de andre festivaler.

Ungdomsudvalg – Hans snakker lidt med Elizabeth omkring udvalget, hvor mange vi har på det. Ligesom sidste år er det kun meningen at ungdomsudvalget skal være for børn af vores medarbejdere, og ikke for børn af gæster.

Merchandise – Det blev foreslået at trykke plakaten i en mindre størrelse i år, men det var der ikke opbakning til i bestyrelsen. Der spørges til om der er nogen grafiske ændringer i plakaten i år, men det er der ikke udover at dato og årstal opdateres.

Nyt fra Tunø

På generalforsamlingen i Beboerforeningen vil der blive snakket om hvor vidt det er i orden at sløjfe madbilletterne til Tunboerne. Der kan ikke træffes beslutning, men de vil tage temperaturen på stemningen.

Evt.

Dobbeltjobber, sidste år var der en medarbejder der både arbejdede på vagtholdet og i pølsevognen, som blev smidt af vagtholdet fordi hun dobbeltjobbete. Der er ingen politik om at det ikke er tilladt, men man skal selvfølgelig være frisk og i stand til at passe sine vagter.